

SQUARE HAY BALER 方形打捆机



INTRODUCTION 介绍

The 9YF series square baler, when towed by a tractor, can pick up and bale crops such as forage, wheat, rice, and soybeans. It features stable performance, high working efficiency, and convenient maintenance. Equipped with the German Rasspe reinforced type-D knotter, the best knotter in the world, with a service life of up to 1 million cycles and a knotting rate of 99%.

Five-row pickup tines ensure cleaner crop collection.

“Figure-8” type grass fork design provides higher feeding efficiency.

The main chain and baling mechanism chain use reinforced 16A and 12A or 12A and 10A chains, which increase tensile strength and reduce chain skipping.

9YF系列型方捆打捆机可在拖拉机的牵引下完成对牧草、小麦、水稻、大豆等作物的捡拾打捆。具有产品性能稳定、作业效率高、维护保养方便等优点。

德国拉斯伯加强D型打结器，全球最好的打结器，使用寿命可达100万次，打结率可达99%。

五排拾料器弹齿，五排捡拾弹齿，捡拾更干净。

“八”字型拨草叉，喂入效率更高。

主链条、打捆机构链条，采用16A，12A或12A，10A加粗链条，提高抗拉强度，减少跳链。

SPECIFICATION 参数

Model	9YF-1.5	9YF-1.7	9YF-1.9	9YF-2.0	9YF-2.2A
Dimension (L×W×H)mm	4400×2200×1730	4600×2340×1730	4600×2530×1750	4600×2630×1750	4600×2860×1750
Weight (kg)	1435	1600	1630	1650	1680
Pickup Width (mm)	1500	1700	1900	2000	2200
Matched Power (hp)	≥45				
Cross Sectional Dimensions Of Compressed Chamber (W×H) mm	446×364				
Pto Speed (r/min.)	540				
Knotter Number (unit)	2				
Bale Length (mm)	500-1350				

SQUARE HAY BALER 方形打捆机



INTRODUCTION 介绍

The 9YF series square baler, when towed by a tractor, can pick up and bale crops such as forage, wheat, rice, and soybeans. It features stable performance, high working efficiency, and convenient maintenance. Equipped with the German Rasspe reinforced type-D knotter, the best knotter in the world, with a service life of up to 1 million cycles and a knotting rate of 99%.

Five-row pickup tines ensure cleaner crop collection.

“Figure-8” type grass fork design provides higher feeding efficiency.

The main chain and baling mechanism chain use reinforced 16A and 12A or 12A and 10A chains, which increase tensile strength and reduce chain skipping.

9YF系列型方捆打捆机可在拖拉机的牵引下完成对牧草、小麦、水稻、大豆等作物的捡拾打捆。具有产品性能稳定、作业效率高、维护保养方便等优点。

德国拉斯伯加强D型打结器，全球最好的打结器，使用寿命可达100万次，打结率可达99%。

五排拾料器弹齿，五排捡拾弹齿，捡拾更干净。

“八”字型拨草叉，喂入效率更高。

主链条、打捆机构链条，采用16A，12A或12A，10A加粗链条，提高抗拉强度，减少跳链。

SPECIFICATION 参数

Model	9YF-1.5	9YF-1.7	9YF-1.9	9YF-2.0	9YF-2.2A
Dimension (L×W×H)mm	4400×2200×1730	4600×2340×1730	4600×2530×1750	4600×2630×1750	4600×2860×1750
Weight (kg)	1435	1600	1630	1650	1680
Pickup Width (mm)	1500	1700	1900	2000	2200
Matched Power (hp)	≥45				
Cross Sectional Dimensions Of Compressed Chamber (W×H) mm	446×364				
Pto Speed (r/min.)	540				
Knotter Number (unit)	2				
Bale Length (mm)	500-1350				